
Een welvarend Vlaanderen, dat is een Vlaanderen dat mensen 
koestert die werken, sparen en ondernemen. In schril contrast met 
de Belgische federale regering, die vooral níét werken beloont en 
belastingen verhoogt.

Het is een Vlaanderen dat zijn centen goed beheert, terwijl de 
regering-De Croo berust in een bloedrode begroting en diepe schulden.

Het is een Vlaanderen dat inzet op innovatie en een verstandig 
energiebeleid, op streng gecontroleerde migratie en op economische 
groei. Dat zorg draagt voor onze ouderen en solidair is met wie het écht 
nodig heeft. Dat niet afhankelijk is van Franstalig links en dat groeit 
en bloeit als een zelfbewuste gemeenschap van Vlamingen. 

Voor Vlaanderen, voor welvaart.

VOOR 
VLAAMSE 
WELVAART

“Een tweede Belgische Vivaldi-regering 
zou een ramp zijn voor de Vlamingen. Alle 
cijfers kleuren donkerrood, we stevenen 
af op de afgrond. Alleen de N-VA kan  
voor de broodnodige ommekeer zorgen.”

“Met de N-VA in de Vlaamse Regering 
zijn de rekeningen op orde. Een gezonde 
begroting is dan ook de enige garantie 
op het behouden van onze welvaart. Op 
dat élan willen we de komende jaren 
verdergaan.”

Dit huis-aan-huisblad is informatief
drukwerk en wordt niet beschouwd
als reclamedrukwerk.

Ben Weyts, 
lijsttrekker Vlaams Parlement

Theo Francken, 
lijsttrekker Kamer 

Word nu lid van de N-VA. Want 
met hoe meer we zijn, hoe luider 
onze boodschap zal klinken in 
de verkiezingscampagne. En die 
boodschap is helder: een keuze 
voor de N-VA is een keuze voor 
Vlaamse welvaart.

Scan of bel 
02 219 49 30 
om lid te worden

Fietspaden 
Haachtsebaan: 
veel woorden, 
weinig daden
Vanaf dit najaar wordt de Keerbergse-
steenweg in Haacht vanaf de Dijlebrug 
(grens met Keerbergen) tot aan het kruis-
punt met de Zoellaan volledig heraan-
gelegd. Die belangrijke verbindingsweg 
krijgt afgescheiden � etspaden van 1,75 
meter breed en een veilige oversteekplaats 
aan de Dijlebrug. Het kruispunt met 
verkeerslichten aan de Lombaardenlaan 
en de Zoellaan wordt omgevormd tot een 
grote rotonde.

En in Keerbergen? Besparingen!
In Keerbergen is dit bestuur erin geslaagd 
om deze legislatuur nul meter nieuwe 
fietspaden aan te leggen. Bij de heraanleg 
van onze nieuwe dorpstraat (= Mechelse-
baan of Haachtsebaan) werd de uitgewerkte 
heraanleg van de rotonde aan Delhaize 
geschrapt wegens besparingen. Ook de 
opgestarte fietspadendossiers van de 
Mechelsebaan, Tremelobaan en Haachtse-
baan werden geschrapt.

Oversteekplaatsen veiliger maken
Tijdens de vorige legislatuur startte onze 
schepen van Mobiliteit Frank Van Nuffelen 
een studie om de oversteekplaatsen aan 
de Haachtsebaan veiliger te maken. Onze 
fractie vroeg vanaf het begin van deze le-
gislatuur met aandrang om daarvan verder 
werk te maken. Ook onze inwoners vroegen 
in januari 2022 via een verzoekschrift aan 
het bestuur om de verkeerssituatie voor 
overstekende voetgangers en fietsers veili-
ger te maken.

Subsidies krijgen en laten vervallen
Einde 2022 kon Keerbergen beroep doen op 
293.000 euro fietssubsidies uit het Kopen-

hagenfonds om de fietspaden en  oversteek-
plaatsen langs de Haachtsebaan veilig in te 
richten. Er werd eindelijk een studiebureau 
aangesteld om de rooilijn- en opmetings-
plannen op te maken. Maar buiten de 
formele opstart van dat dossier werden 
geen stappen ondernomen. Het gevolg? De 
aangevraagde subsidies vervallen binnen-
kort! Het zou nochtans mooi geweest zijn 
om net zoals in Haacht de invalsbaan te 
moderniseren.

Fietspaden als symboolpolitiek
Voor 2025 en 2026 worden de voorziene 
budgetten om nieuwe fietspaden aan te 
leggen nu al gebruikt om de imposan-
te asfaltering voor 1,3 miljoen euro te 
kunnen financieren. De vernieuwing van 
onze fietspaden blijft voor dit Open-Vld/
cd&v-bestuur slechts symboolpolitiek. In 
de volgende legislatuur is dat voor N-VA 
Keerbergen de eerste prioriteit.

Beste Keerbergenaar 

In ons vorige huis-aan-huisblad 
vroegen we u hoe u Keerbergen 
ziet. Bijkomend maakten we een 
elektronische versie van onze 
enquête. De vragenlijst ging over 
veiligheid en woonbeleid, de 
effi ciëntie en bereikbaarheid van 
het bestuur, over het al dan niet 
verbindende beleid en Keerbergen 
als zorgzame gemeente. 

U vulde massaal de elektronische 
en schriftelijke bevraging in. 
Bedankt daarvoor! Momenteel 
verwerken we alle antwoorden, 
zodat we de resultaten binnenkort 
kunnen delen. Die nemen we mee 
in ons verkiezingsprogramma voor 
oktober van dit jaar.

Ondertussen contacteerden en 
bevroegen we ook onze ver-
enigingen. Waar moeten we de 
accenten leggen? Welke zijn 
hun noden? Wat kan beter? Ook 
hun mening is belangrijk om het 
beleid voor de volgende zes jaar 
te bepalen. 

Ook in juni wordt al eens uw 
politieke mening gevraagd. Ik zeg 
niet voor wie u moet stemmen. Ik 
vraag u wel om goed na te den-
ken. Uw stem gaat immers mee 
tot aan de volgende verkiezingen. 
Geniet vooral van het leven.

Uw oud-burgemeester
Dominick Vansevenant

Frank 
Van Nuffelen

Oud-schepen

Keerbergen
APRIL 2024, NR. 2 I V.U.: DOMINICK VANSEVENANT, DOMIEN LIEKENSLAAN 24, 3140 KEERBERGEN

www.n-va.be/keerbergenkeerbergen@n-va.be N-VA Keerbergen
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Ontbijt N-VA Keerbergen
Zondag 28 april 2024
GC Den Bussel
Info via keerbergen@n-va.be
Iedereen welkom!



Behouden wat (erf)goed is …
N-VA Keerbergen vindt dat erfgoed een speerpunt van het lokaal beleid moet zijn. 
Gemeenteraadslid Maarten Gabriels zet zich vanuit de oppositie al bijna zes jaar in 
voor het behoud en de opwaardering van die sporen uit het verleden. Ook kleinere 
dossiers verdienen volgehouden aandacht.

Restauratie Calvarieberg
Onder impuls van de N-VA werd tijdens 
de vorige legislatuur beslist om de Calva-
rieberg op onze begraafplaats te behou-
den. De huidige meerderheidspartijen 
volgden uiteindelijk die visie en er werd 
overgegaan tot een restauratie van de 
constructie in sierbeton. “We stelden vast 
dat al enkele jaren op rij de gerestaureer-
de berg opnieuw schade vertoont. Na een 
vraag op de gemeenteraad van 26 februari 
werd door de bevoegde schepen gemeld 
dat men dat zal bekijken met de firma die 
de restauratie uitvoerde. Het blijft voorlo-
pig onduidelijk of de oorzaak vriesweer of 
vandalisme is”, zegt Maarten Gabriels.

Archeologische opgravingen 
Gemeenteplein
Naar aanleiding van de heraanleg van het 
dorpscentrum werd op het Gemeente-
plein ter hoogte van de voormalige 

Sint-Michielskerk en het oude kerkhof 
een archeologisch onderzoek uitgevoerd. 
Daarbij werd onder meer de funde-
ring van de oude kerk in verschillende 
bouwfasen zichtbaar. We stelden op de 
gemeenteraad van 26 juni 2023 voor om 
de opgegraven contouren van de oude 
kerk permanent zichtbaar te maken in 
het straatbeeld. Momenteel wordt met de 
aannemer bekeken of dat mogelijk is. 

Gedenkplaat V-bominslag Molenstraat
Het is misschien een stukje vergeten 
geschiedenis, maar in de nacht van 24 
oktober 1944 viel in de Molenstraat een 
Duitse V-bom. Die inslag maakte enorme 
schade (ook aan de Heimolen) en een 
dodelijk slachtoffer. In het kader van de 
nieuwe erfgoedwandeling drong Maarten 
Gabriels erop aan om een herdenkings-
plaat in het straatbeeld te voorzien. Op de 
gemeenteraad van 26 februari vroeg hij 
naar een stand van zaken. Vermoedelijk 

worden de borden van de nieuwe erfgoed-
wandeling in september 2024 geplaatst.

Herkenningstekens onroerend erfgoed
Onze gemeente telt heel wat historische 
en beschermde pareltjes, en daar mogen 
we fier op zijn. De Vlaamse overheid stel-
de in september 2023 een nieuw herken-
ningsteken voor beschermd onroerend 
erfgoed voor. We vroegen aan de meer-
derheid om die nieuwe tekens te bestellen 
voor de monumenten die eigendom zijn 
van de gemeente, en om aan private eige-
naars voor te stellen om dat ook te doen. 
Ons voorstel werd 
aanvaard.

Het Keerbergs verkeersbordenbos
Leest u elk verkeersbord wanneer u door onze gemeente rijdt? Ligt onze focus nog op de 
veiligheid van alle verkeersdeelnemers? Ik denk aan de overstekende voetganger op een 
zebrapad in de bebouwde kom en aan de � etser op het � etspad die net iets sneller rijdt als u 
naar rechts wil. De aansprakelijkheid is duidelijk. Maar zouden met een meer overzichtelij-
ke en doordachte plaatsing van verkeersborden de regels niet veel meer aandacht krijgen? 

Overdrijven we niet een beetje?
Alleen de verkeerstekens bepaald in het 
‘algemeen reglement op de politie van het 
wegverkeer’ mogen gebruikt worden om de 
weggebruikers aanwijzingen te geven. Wordt 
het geen tijd om een evaluatie te maken? 
Welke borden zijn wettelijk verplicht? Wat 
is overbodig? Moet een autobestuurder in de 
bebouwde kom drie keer verwittigd worden 
dat er een verkeersdrempel aankomt? Op 
200 meter afstand, op 100 meter en aan de 
verkeersdrempel zelf? 

1, 2 of 3 palen?
Soms is een paal zelfs te klein voor alle 
gewenste signalisatie. Een regel schrijft 
dat op verkeerspalen geen plaatjes mogen 
aangebracht worden die geen betrekking 
hebben op de verkeerssignalisatie. Daarom 
worden bijkomende palen geplaatst, de ene 
wat hellend naar rechts, de andere naar links. 
Een mooi dorpsbeeld is dat niet.

Deur naar hogere instantie
Daarom is het goed om een deur te hebben 
naar een hogere instantie. Met een doordacht 
dossier en met argumenten recht vanuit ons 
dorp. De keuze om als Keerbergs kandidaat 
op de Vlaamse of Europese lijst te staan, is 
niet zozeer politieke ambitie dan wel een ma-
nier om dichter bij de regelgeving te staan en 
zo ons dorp een verstandig bestuur te geven. 

Daarom sta ik als 12de kandidaat op de 
Vlaamse lijst en staat Eddy Schelfhout op 
de 5de  opvolgersplaats op de Europese lijst. 

We bouwen mee aan een 
sterke Vlaamse Regering 
en aan een sterke stem in 
Europa. Met uw stem … 

Greet Van Camp
Gemeenteraadslid

Maarten 
Gabriels 
Gemeenteraadslid

Binnenkort herkent u het gemeentelijke onroerend 
erfgoed aan deze herkenningstekens.

www.n-va.be/keerbergenkeerbergen@n-va.be N-VA Keerbergen



De kandidaten van onze politiezone voor 9 juni

Greet 
Van Camp
12de plaats 
Vlaams Parlement
Keerbergen

Hans 
Crol
8ste opvolger 
Vlaams Parlement
Boortmeerbeek

Eddy 
Schelfhout 
5de opvolger 
Europa
Keerbergen

Kristel 
Godyns 
13de opvolger 
Vlaams Parlement
Haacht

Vanuit de oppositie
Wat hee�  het bestuur meegenomen uit de lijst van de punten die onze N-VA-fractie toevoegde aan de agenda van de gemeente-
raden? Wat kon het bestuur niet opzijschuiven? Waar hee�  het bestuur niet kunnen verwijzen naar een in opmaak zijnde studie-
opdracht? Waar was de roep zo groot en evident dat het bestuur overstag ging en onze adviezen volgde?

Vanuit de oppositie agendapunten toe-
voegen … Het is keihard werken om een 
dossier op te stellen en om na te gaan of 
iets haalbaar is. Ons luisterend oor bij de 
inwoners geeft ons veel inspiratie. 
We maakten een overzicht van de realisa-
ties die dankzij onze argumentatie in de 
gemeenteraad (GR) uitgevoerd werden of 
in de pijplijn zitten.

Beheer van de kritische materialen: 
voldoende voorraad van zandzakken, 
pompen en slangen aanhouden en de 
communicatie erover aan de inwoners in 
crisissituaties.
GR 24/01/2024 door Dominick Vansevenant

De cyberaanvallen op lokale besturen:
audit van de Vlaamse Regering en updates 
uitvoeren. 
GR 19/12/2022 door Dominick Vansevenant 

Het sterrenregister om ouders erkenning 
te geven vanuit het lokaal bestuur. 
GR 26/02/2024 door Johan Segers

Het politiereglement op onze website: 
vanuit onze politiezone Boortmeerbeek, 
Haacht en Keerbergen wordt werk 
gemaakt om dat zo snel mogelijk te 
implementeren. 
GR 22/02/2024 door Greet Van Camp

Oversteekplaats aan Colruyt: een veilige 
oversteekplaats voor fietsers, voetgangers 

en mindervalide weggebruikers. 
GR 28/10/20219, 28/11/2022, 23/01/2023 
door Greet Van Camp

Het openbaar domein, een uitwijkmoge-
lijkheid voor fietsers en andere zwakke 
weggebruikers: er komt een bermregle-
ment. 
GR 26/06/2023 door Greet Van Camp

Werken aan fietspaden door de nutsmaat-
schappijen: naast het vele werk van de 
technische diensten zal een betere signali-
satie opgevolgd worden. 
GR 26/09/2022 door Greet Van Camp

De pakjesautomaat van bpost aan kerk en 
aan de sporthal. 
GR 25/04/2022 door Lisa van Den Dries

Het Keerbergse erfgoed: plaatsing nieuwe 
herkenningstekens. 
GR 20/12/2022, 26/02/2024 door Maarten 
Gabriels

De archeologische opgravingen aan het 
Gemeenteplein draaien de Keerbergse 
geschiedenis op haar kop. Een integratie 
van de opgravingen in het straatbeeld 
door het zichtbaar maken van de con-
touren van de oude kerk. Staat op de 
planning. 
GR 26/06/2023, 26/02/2024 door Maarten 
Gabriels

Het fuifscharter: blijven hameren op 
verfijning van de regels. 
GR 23/01/2023, 18/12/2023 door Maarten 
Gabriels

Heraanleg van de groenbuffer aan de 
Lozenhoek/lupinenweg. 
GR 28/11/2022, 27/02/2023 door Maarten 
Gabriels

Natuurreservaat Pommelsven opnieuw 
integreren in natuur- en erfgoedbeleids-
plan. Verleggen van de hondenweide. 
GR 26/09/2022, 27/02/2023 door Maarten 
Gabriels

De verkaveling Zandjan: verloedering en 
verwaarlozing. 
GR 26/02/2024 door Eddy Schelfhout

De AED-toestellen en EHBO-oplei-
dingen: gemeentelijk initiatieven voor 
opleidingen voor personeel, inwoners, 
verenigingen. Staat op de planning. 
GR 18/12/2023 door Kris Van Engeland

N-VA Keerbergen 
werkt (voor u)!

Greet Van Camp
Gemeenteraadslid

www.n-va.be/keerbergenkeerbergen@n-va.be N-VA Keerbergen
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